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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
amely készült a 

VELENCEI -TÓ KÖRNYÉKI TÖBBCÉLÚ K ISTÉRSÉGI TÁRSULÁS 
2009. 11. 20-án 09:00 órakor 

a Gárdonyi Kistérségi Iroda Tárgyalótermében (Velence, Balatoni út 65.) 
megtartott soros üléséről 

 
 

 A Társulás Tanács tagjai részéről jelen vannak: 
 

Klausz Gábor                                   Gárdony Város alpolgármestere  
Dr. Farsang Zoltán   Kápolnásnyék Község polgármestere 
Wagner Péter Nadap Község polgármestere 
Takács János Pákozd Község polgármestere 
Kutai Tibor Pázmánd Község polgármestere 

 
  

A Társulás Tanács tagjai részéről nincsenek jelen: 
 

Tóth István Gárdony Város polgármestere 
Molnár Gábor Sukoró Község polgármestere 
Kurcz Mária Vereb Község polgármestere 
Oláhné Surányi Ágnes Velence Város polgármestere 
Füzesiné Kolonics Ilona  Zichyújfalu Község polgármestere 
 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak:  
 
Kelemen Szabolcs Gárdonyi Kistérségi Iroda irodavezető 
Vágnerné Farkas Mária                    Közép- dunántúli Regionális Fejlesztési    
                                                         Ügynökség koordinátor 

         Dr. Pálmainé Folmeg Zsuzsanna     Közép- dunántúli Regionális Fejlesztési       
                                                         Ügynökség koordinátor 
Szaniszló Elemér                             CÉF képviselő 
Galambos Zsuzsanna Gárdonyi Kistérségi Iroda oktatási referens 
Molnár Nelli   Gárdonyi Kistérségi Iroda kistérségi referens 
Dr. Nádor Géza                                Procura Consulting Kft. közbeszerzési referens 

 
       

         Jegyzőkönyvvezető: 
Garan Krisztina                      Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi ügyintéző 

 
 
Kutai Tibor: Sok szeretettel és tisztelettel köszöntök mindenkit a mai többcélú kistérségi 
társulási ülésen. Megállapítom, hogy a tanács határozatképes. Gárdony polgármesterét Klausz 
Gábor alpolgármester úr képviseli, Velence polgármester asszonyát Pákozd polgármestere 
képviseli és Sukoró polgármesterét Nadap polgármestere képviseli. Zichyújfalu polgármester 
asszonya jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen és Kurcz Mária, Vereb polgármester 
asszonya sem tud jönni az ülésre, de őket nem képviseli senki. 
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Felkérném dr. Farsang Zoltán urat, Kápolnásnyék polgármesterét jegyzőkönyv hitelesítőnek. 
Aki ezzel egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék! 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk dr. Farsang Zoltán  
polgármester urat jegyzőkönyv hitelesítőnek.  
 
Kutai Tibor: A napirendi pontok a meghívóban közöltekkel megegyeznek. Aki a napirenddel 
egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék!  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk 
  
Napirendek: 
 

 
1./ Javaslat a 2009. évi szúnyoggyérítés pénzügyi elszámolására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

  
2./ Javaslat a III. Kistérségi Szüreti Mulatság pénzügyi elszámolására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
3./ Javaslat a 2009 évi információs füzet pénzügyi elszámolására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
4./ Javaslat a „Velencei-tó körüli egységes kerékpárút-hálózat befejező szakaszának kiépítése 
– I. ütem” projekt kivitelezése közbeszerzési eljárás eredményhirdetésére vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök (szóbeli előterjesztés) 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
5./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
6./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
7./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat Minőségirányítási 
Programjának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
8./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 
vonatkozóan.  
Előadó: Kutai Tibor elnök 
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Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 

9./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
10./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 
 
11./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
12./ Javaslat a VKTKT 130/2008. (XII. 12.) sz. határozatának (a VKTKT 2009. évi belső 
ellenőrzési terve) módosítására vonatkozóan. 
Előadó: Kutai Tibor elnök 
Szavazati arány: 6 igen és a lakosság 50%-a 

 
13./ Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról. 
Előadó: Kelemen Szabolcs irodavezető 
Szavazati arány: 5 igen és lakosság 45%-a 
 
14./ Tájékoztató a két ülés között történtekről. 
Előadó: Kelemen Szabolcs irodavezető 
Szavazati arány: 5 igen és lakosság 45%-a 

 
15./ Egyebek 

- Javaslat a 2010. évi Utazás kiállításra vonatkozóan. 
        
 
 
1./ Javaslat a 2009. évi szúnyoggyérítés pénzügyi elszámolására vonatkozóan. 
 
 
Kutai Tibor: A 2009. évi szúnyoggyérítés pénzügyi elszámolására vonatkozóan szeretném 
elmondani, hogy a napirendi pontot az elnökség tárgyalta és elfogadásra javasolja.  
Átadnám a szót Kelemen Szabolcs irodavezető úrnak.  
 
Kelemen Szabolcs: Elkészítettük a szúnyoggyérítés pénzügyi elszámolást, ahol a tavalyi 
évhez képest annyi különbség van, hogy most csak négy település vett részt a kistérséggel 
közösen a szúnyoggyérítésben. A többi település más úton módon oldotta meg. A táblázatban 
felsoroltuk, hogy a terület nagysága hogyan oszlott meg a települések között, ezek milyen 
százalékos arányt jelentenek, végül feltüntettük, hogy ki, milyen összeggel kell, hogy 
hozzájáruljon a gyérítéshez. A tavalyi évhez képest volt több panasz, konkrétan Gárdonyban, 
ezt úgy oldottuk meg, hogy két egymás utáni héten volt gyérítés. Ez július vége felé volt, 
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amikor szinte dömpingszerűen jöttek a szúnyogok minden településen. Augusztusra változott 
a helyzet, a szúnyog invázió jelentősen csökkent. 
Többet nem szeretnék hozzátenni, az előterjesztésben részletesen feltüntettünk mindent. A 
Magyar Turizmus Zrt.- vel mi már elszámoltunk, onnan is várjuk a támogatási összeget.  
 
Kutai Tibor: Kérdezném az érintetteket, hogy a felosztással, vagy a határozati javaslattal 
kapcsolatosan van kérdésük, észrevételük?  
Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék.  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk.  
 
 

 
VKTKT 119/2009 (XI. 20.) sz. határozata 

 
A VKTKT megtárgyalta a 2009. évi szúnyoggyérítés pénzügyi 
elszámolására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

A Tanács döntött arról, hogy a 2009. évi szúnyoggyérítés 
pénzügyi elszámolását elfogadja és a bruttó 3 263 400 Ft önrész 
települések közötti költségfelosztásával egyetért. 

 
A Tanács felkéri a településeket, hogy a területi arányok alapján 
meghatározott saját erő részt szíveskedjenek átutalni a VKTKT 
költségvetési elszámolási számlájára, amelyről a VKTKT 
számlát bocsát ki az önkormányzatok számára: 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Felelős: Kutai Tibor elnök 
    Tóth István polgármester 
    Takács János polgármester 
    Oláhné Surányi Ágnes polgármester 
    Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 

Határid ő: 2009. november 30. 
 
 
2./ Javaslat a III. Kistérségi Szüreti Mulatság pénzügyi elszámolására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor: A második napirendi pont is egy pénzügyi elszámolás lenne, a III.  Kistérségi 
Szüreti Mulatság pénzügyi elszámolása. Az előterjesztésben minden költség, és annak 

Település Saját terület Terület megoszlása 
a települések 

között 

Teherviselés a 
települések között 
terület arányában 

 Ha % Ft 
Gárdony  1079 49 1 869 175 
Velence 639 29 1 106 245 
Pákozd 404 18 686 645 
Zichyújfalu   83 4 152 585 
összesen      2 205 100 3 814 650 
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települések közötti felosztása megtalálható. Nem tudom, hogy az irodavezető úrnak van e 
valami kiegészítése ehhez.  
 
Kelemen Szabolcs: Annyit szeretnék hozzátenni, hogy még senki nem fizette be a 60 000 Ft- 
os hozzájárulást, tehát kérem, hogy ezt mindenki tegye meg. Javasolom, hogy már most 
döntsünk arról, hogy jövő évben hol lesz a Szüreti Mulatság, hisz ezt minden évben meg 
szoktuk tenni, valamint kérem a képviselő testületeket, hogy vállaljanak a jövő évi 
rendezvényre is kötelezettséget. Ezt megteheti a polgármester is, vagy a képviselő testület. 
 
Wagner Péter: Annyit szeretnék csak mondani, hogy nagyon egyszerű a dolog. Bele kell 
tenni a települési költségvetésekbe, hogy rendezvények, amit elfogad a testület a 
költségvetéssel és ettől kezdve a polgármesternek szabad keze van. 
 
Klausz Gábor: Gárdony részéről tennék egy javaslatot a jövő évi Szüreti Mulatságra, mert új 
hagyományőrző központot szeretnénk felavatni 2010 májusban és 2010 szeptemberében 
egészen kiváló feltételeket tudnánk helyet biztosítani a rendezvény számára.  
 
Kutai Tibor: Jó, köszönöm szépen. Mi már korábban beszélgettünk erről, de szerintem ezt 
akkor most vehetjük hivatalosnak. Ez úgy működik, hogy a Közkincs Kerekasztalon keresztül 
van egyfajta előkészítő munka, ebben majd szeretném, ha együtt gondolkodnátok a jövő 
évben, és akkor ezt vesszük hivatalos bejelentésnek a jövő évi rendezvény helyszínére 
vonatkozón.  Tehát akkor 2010-ben Gárdonyban rendezzük meg a most már hagyományosnak 
számító Kistérségi Szüreti Mulatságot. 
Kérdezném, hogy a határozati javaslattal kapcsolatosan van kérdésük, észrevételük? Nincs. 
Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék.  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk.  
 

VKTKT 120/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A VKTKT megtárgyalta a III. Kistérségi Szüreti Mulatság 
költségeinek elszámolására vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy elfogadja a III. Kistérségi Szüreti 
Mulatság költségeinek elszámolását, és felkéri a Tanács tagjait, 
hogy a bruttó 60.000 Ft összegű hozzájárulást fizessék be a 
VKTKT költségvetési elszámolási számlájára, amelyről a 
VKTKT számlát bocsát ki a települések részére.  
 
A Tanács felkéri a képviselő-testületeket, hogy a 2010. évi 
rendezvény megvalósítása érdekében vállaljanak kötelezettséget 
bruttó 60.000 Ft összegben a 2010. évi költségek fedezetére. 
A Tanács a jövő évi rendezvény helyszínéül Gárdony Várost 
jelölte meg. 
 
Felelős:  Tóth István polgármester 
               Dr. Farsang Zoltán polgármester 
               Wagner Péter polgármester 

Takács János polgármester 
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Kutai Tibor polgármester 
Molnár Gábor polgármester 
Oláhné Surányi Ágnes polgármester 
Kurcz Mária polgármester 

               Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 

Határid ő: 2009. évi hozzájárulás befizetésére: 
         2009. november 30. 
        2010. évi kötelezettségvállalásra:  
                  2009. december 31. 

 
3./ Javaslat a 2009 évi információs füzet pénzügyi elszámolására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor: A harmadik napirendi pont a 2009 évi információs füzet pénzügyi elszámolása. 
Ezzel kapcsolatosan van-e valami kiegészítés?  
 
Kelemen Szabolcs: Az idei évben az info füzet is eltért a hagyományoktól, csak öt település 
vett részt benne. Nekik leszállításra került a megrendelt mennyiség és szinte minden érintett 
ki is fizette a megállapított összeget. Sukoró önkormányzatának van még elmaradása, de 
velük felvettük már a kapcsolatot és megígérték, hogy rendezik tartozásukat.  
 
Kutai Tibor: Van-e valakinek hozzászólása vagy kérdése az előterjesztéssel kapcsolatban. 
Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék.  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk.  
 

VKTKT 121/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

A VKTKT megtárgyalta a 2009. évi információs füzet pénzügyi elszámolására vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy elfogadja a 2009. évi információs füzet pénzügyi elszámolására 
vonatkozó javaslatot: 

 
Település Rendelt mennyiség Fizetendő (bruttó) 

Pákozd 500 db 51 900 
Pázmánd 500 db  51 900 
Sukoró 200 db 20 760 
Velence 8 000 db 830 400 
Vereb 500 db  51 900  
GKI 300 db 31 140 
Összesen 10 000 db 1 038 000 Ft 

 
A Tanács felkéri Sukoró Község Önkormányzatát, hogy a kötelezettségvállalásuknak 
megfelelően szíveskedjenek átutalni a VKTKT költségvetési elszámolási számlájára a 200 db 
információs füzet költségét, bruttó 20 760 Ft összeget. 
 
Felelős: Takács János polgármester 
              Kutai Tibor polgármester 
              Molnár Gábor polgármester 
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              Oláhné Surányi Ágnes polgármester 
              Kurcz Mária polgármester 
              Kelemen Szabolcs irodavezető 
Határid ő: 2009. november 30. 

 
 
4./ Javaslat a „Velencei-tó körüli egységes kerékpárút-hálózat befejező szakaszának 
kiépítése – I. ütem” projekt kivitelezése közbeszerzési eljárás eredményhirdetésére 
vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor: A negyedik. napirendi pont a „Velencei-tó körüli egységes kerékpárút-hálózat 
befejező szakaszának kiépítése – I. ütem” projekt kivitelezése közbeszerzési eljárás 
eredményhirdetése. Sok szeretettel köszöntöm a közbeszerzési szakértőnket, dr. Nádor Gézát 
és kérem, adjon tájékoztatást az eljárás eredményéről. Tegnap megtartottuk a Bíráló Bizottság 
ülését is, a mai napon pedig a Tanácsnak döntenie kell azzal kapcsolatosan, hogy ki lesz a 
projekt kivitelezője. Kérem, akkor a tapasztalatokról és eredményekről szíveskedjen 
beszámolni. 
 
Dr. Nádor Géza: Köszönöm szépen. Akivel még nem találkoztam volna, én Nádor Géza 
közbeszerzési referens vagyok és a Procura Consulting Kft. képviselem. Mi segítettünk 
lebonyolítani a kerékpárút kivitelezőjének kiválasztására irányuló közbeszerzési eljárást. 
Röviden összefoglalnám, hogy mi történt a bírálat során. Összesen hat darab ajánlatot 
nyújtottak be a közbeszerzési ajánlattételi felhívásra. Ezek az ÁR-LA Kft, Duna Aszfalt Kft., 
Alpine Hungária Kft., Magyar Aszfalt Kft., a Merkbau  Kft. és a Swietelsky Kft. voltak.. A 
benyújtott árajánlatokat megvizsgáltuk, a szükséges hiánypótlási felhívást kiküldtük. Ezek 
határidőre meg is érkeztek, és a Bíráló Bizottság ennek alapján megállapította, hogy 
valamennyi ajánlat érvényes volt, és valamennyi ajánlattevő alkalmas a szerződés 
teljesítésére.  
Ezt követően az ajánlati felhívásban meghatározottak szerint pontozta a Bíráló Bizottság az 
ajánlatokat. Három bírálati szempont volt: a nettó ajánlati ár, a jótállási idő, illetve egy 
projekttervet kellett benyújtani, amit egy 3 tagú független szakértői bizottság értékelt. A 
jótállási időre mindenki a maximális időt vállalta, így ez különösebben nem befolyásolta az 
eredményt. A vállalkozói díjra érkezett megajánlások, illetve a szakértői értékelések alapján 
alakult ki egy sorrend. Ennek alapján a Bíráló Bizottság két érdemi döntést hozott. Egyrészt 
azt, hogy az eljárás nyertesének a Merkbau Kft t hirdeti ki, illetve második helyezettnek pedig 
a Magyar Aszfalt Kft-t javasolja.   
 
Kutai Tibor : Köszönjük szépen. Akkor megkérem Takács János urat, Pákozd polgármesterét, 
hogy a társulás részéről a projekt előkészítéssel, összehangolásával, lebonyolításával 
kapcsolatosan mondjon néhány szót. 
 
Takács János: Gyakorlatilag el lehet mondani a beérkezett dokumentációkról, hogy hat 
nagyon komoly cég tett ajánlatot, melyből ez a két cég - amely az eredményhirdetésnél is 
megjelent - rendkívül alapos és kidolgozott ajánlati dokumentációt nyújtott be, és nagyon 
minimális különbség volt a kettő között. Ez az árban jelentkezett - 2.500.000 Ft-ról volt szó-, 
ami eldöntötte végül is, a végleges rangsort. Ennek vonzataként két, két és fél pont különbség 
lett az, ami a végleges sorrendet meghatározta. Gyakorlatilag, hogy érzékelni lehessen, hogy 
miről is beszélünk: összesen 360 millió forint körüli összegről van szó, ez az ajánlati ár, és 
ezen belül van a 2,5 millió Ft  különbség. Maximális pontszám 1000 lehetett. Ebből 930 körül 
jött ki a győztes eredménye, és itt is két pontos többség volt az, ami az ár miatt megjelent. A 
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többi ajánlattevő közül azt lehet mondani, hogy még egy olyan dokumentáció volt, ami 
szintén nagyon alaposan kidolgozott volt, volt egy olyan, amin gondolkodtunk, hogy nem 
von-e maga után kizárást, mert abszolút nem tért ki az ajánlat arra, hogy kapcsolódó 
útfejlesztésekkel össze kell hangolni a megvalósítást, de ez alapfeltétele volt az ajánlati  
dokumentáció leadásának. Kettő olyan ajánlat érkezett, ami teljesen általánosságban 
fogalmazódott meg. „Nagy vállalkozók vagyunk, képesek vagyunk ezt megcsinálni”, de amit 
kértünk, hogy az ajánlatot részleteiben mutassa be, azt, hogy milyen módon valósítaná meg az 
egész beruházást, erre itt semmiféle kidolgozott anyag nem született. Ez gyakorlatilag az 
értékelés során a műszaki szakértők részéről vissza is tükröződött, mert itt a hangsúlyokat 
nagyon egyformán ítélték meg.   
Gyakorlatilag ez a végeredmény jött ki belőle, amit a társulásnak a szakértő ismertetett. Ezek 
alapján semmiféle mérlegelési lehetőségünk nincs, az előterjesztett anyag ebben a formában 
kell, hogy elfogadásra kerüljön. 
 
Kutai Tibor : Köszönöm szépen. Tegnap a Bíráló Bizottsági ülésen is ebben maradtunk. 
Azért azt el kell mondani, hogy ezen a megbeszélésen a két cég között láttuk azt, hogy milyen 
kevés a különbség. Tényleg kitértünk minden olyan részletkérdésre, amely itt döntő lehet. 
Lehetett látni, hogy a szakértők véleményezése is nagyon egy szinten van, de mivel a 
közbeszerzési törvényben foglalt kötelezettségeknek és következményeknek is eleget kell 
tenni.  
Ezzel kapcsolatos határozati javaslat írásban végül is azért nem készült, mert tegnap ez még 
döntés alatt volt. Az elhangzott szóbeli előterjesztésre hivatkozva én javasolom, hogy a Bíráló 
Bizottsági ülésen kialakult sorrendet vegyük figyelembe, és azt a sorrendet fogadjuk el és 
határozatban erősítsük meg.  
 
Kérdezném, hogy a határozati javaslattal kapcsolatosan van kérdésük, észrevételük? Nincs. 
Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék.  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk.  
 

     VKTKT 122/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

 A VKTKT megtárgyalta a „Velencei-tó körüli egységes 
kerékpárút-hálózat befejező szakaszának kiépítése – I. ütem” 
(KDOP-2.1.1/C-2008-0016) projekt kivitelezése” tárgyú 
közbeszerzési kiírásra beérkezett ajánlatok eredményhirdetése 
vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 
A Tanács döntött arról, hogy a meghatározott értékelési 
szempontok alapján, a Bíráló Bizottság javaslatának 
megfelelően első helyen a Merkbau Kft.-t ( 6400, 
Kiskunhalas, Jókai u. 81-83. ) hirdeti ki nyertes 
ajánlattevőnek. 
Az ajánlatban szereplő nettó vállalkozói díj: 375.438.739 Ft.  
A második helyen a Magyar Aszfalt Kft-t (1135, Budapest, 
Szegedi út 31-35. ) hirdeti ki nyertes ajánlattevőnek. Az 
ajánlatban szereplő nettó vállalkozási díj: 377.819.873 Ft. 

 
A Tanács felkéri a Bíráló Bizottságot, hogy a közbeszerzési 
felhívásban meghatározott időpontban hirdesse ki az 
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eredményt, valamint felkéri az irodavezetőt a szerződés 
előkészítésére és felhatalmazza az elnököt annak aláírására. 

 
Felelős: Kutai Tibor elnök 

   Kelemen Szabolcs irodavezető 
Bíráló Bizottság tagjai 

Határid ő: Eredményhirdetésre: 2009. november 20.  
  Szerződéskötésre: 2009. november 30. 

 
 
 
5./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására 
vonatkozóan.   

       
Kutai Tibor : Akkor folytassuk az oktatással kapcsolatos napirendekkel. Megkérném 
Galambos Zsuzsanna oktatási referenst, hogy foglalja össze néhány szóban ezen napirendi 
pontok tartalmát. 
 
Galambos Zsuzsanna: Tulajdonképpen adminisztratív dolgokról van szó, mert tartalmi 
dolgokat csak annyiból érint, hogy a törvényből adódó kötelezettségeknek kell eleget tenni, és 
ezért volt szükség mind a minőségirányítási programok, mind a szervezeti és működési 
szabályzatok módosítására. Itt van mindkét oktatási intézményünk, aminek a dokumentumai 
magába foglalják a tagintézményekét is, illetve a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógia 
Szakaszolgálaté került a Tanács elé, mind a minőségirányítási program, mind a szervezeti és 
működési szabályzat módosításai tekintetében. A minőségirányítási programokat azért kellett 
kiegészíteni, mert a pedagógus értékelési rendszert bele kellett építeni a törvényi szabályozás 
változása miatt. Annyit tennék hozzá, hogy Kápolnásnyék, a székhelyintézmény átdolgozta 
teljesen a minőségirányítási programját, tehát ott már egy új kerül elfogadásra, mert az övék 
eddig nem volt megfelelő. Agárdon csak kiegészítés kellett és a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógia Szakaszolgálaté is csak kiegészítésre került. Az szervezeti és működési 
szabályzatok módosítását szintén törvény írta elő. A munkaközösségek rendjét kellett 
beledolgozni, illetve azt, hogy a közalkalmazotti törvény és a közoktatási törvény vonatkozó 
rendelkezései a pedagógusok minősítése vonatkozásában megegyeznek-e. Tehát 
tulajdonképpen ennyi az előterjesztések lényege.  
A Chernel Alapító Okiratának pedig a 12. pontját kell módosítani. 
 
Kutai Tibor: Mi az oktatási bizottság véleménye a napirendi pontokhoz tartozó javaslatokkal 
kapcsolatban? 
 
Tóth István: Az oktatási bizottság támogatja a javaslatokat. 
 
Kutai Tibor : Az előbb elhangzottakkal kapcsolatosan valakinek véleménye, észrevétele van? 
Nincs. Akkor egyenként felolvasnám a napirendeket, és kérem, szavazzuk meg. 
 
Aki a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozó 
javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk.  
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VKTKT 123/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására 
vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
Minőségirányítási Programját a mellékelt javaslat szerint 
fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató  
               Kutai Tibor elnök                       
Határid ő: Azonnal 

 
6./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására 
vonatkozóan. 

 
Kutai Tibor : Aki a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozó 
javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 

 
VKTKT 124/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, 
Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Minőségirányítási 
Programját a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Bencze Péter főigazgató  
              Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 
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7./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 
Min őségirányítási Programjának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor : Aki a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat 
Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozó javaslattal egyetért, kérem 
kézfeltartással megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 

VKTKT 125/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki Egységes 
Pedagógiai Szakszolgálat Minőségirányítási Programjának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki Egységes 
Pedagógiai Szakszolgálat módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt Minőségirányítási Programját a mellékelt javaslat szerint 
fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Szatmáriné Mályi Nóra igazgató  
              Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
 
8./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 
vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor:  Aki a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására vonatkozó 
javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
       

VKTKT 126/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 
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A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát a 
mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató 
               Kutai Tibor elnök  
Határid ő: Azonnal 

 
9./ Javaslat a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására 
vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor : Aki a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására vonatkozó 
javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 

VKTKT 127/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános 
iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát a 
mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Bencze Péter főigazgató  
              Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 
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10./ Javaslat a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor : Aki a Velencei-tó Környéki Egységes Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és 
Működési Szabályzatának módosítására vonatkozó javaslattal egyetért, kérem kézfeltartással 
megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 

VKTKT 128/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki Egységes 
Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítására vonatkozó javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálat módosításokkal 
egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési 
Szabályzatát a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a közoktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Szatmáriné Mályi Nóra igazgató  
               Kutai Tibor elnök                              
Határid ő: Azonnal 

 
 
11./ Javaslat a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor : Aki a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozó javaslattal egyetért, 
kérem kézfeltartással megszavazni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 
 

VKTKT 129/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozó előterjesztést, melyben foglaltakkal 
egyetértve az alábbi döntéseket hozza: 

I. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 40/2007.(VI.20.) számú határozatával elfogadott, 83/2007. (X. 
02.) sz., 119/2007.(XII. 04.) sz., 2/2008. (I. 03.) sz.., a 20/2008. (I. 29.), a 131/2008. (XII.12.) 
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sz, a 34/2009.(III.30.)  számú és a  96/2009.( IX. 07.) sz. határozatával módosított Alapító 
Okiratát az alábbiak szerint módosítja, mely a 8. számú módosítás: 
 
1. Az Alapító Okirat 9.1. pontja kiegészül az alábbi 9.1.12. ponttal, illetve bekezdéssel:  
 

„9.1.12. Kollégiumi intézményi közétkeztetés 55233-4 
 
 2008. szeptember 1-től a Nemeskócsag Tagiskola alaptevékenységként egész napos 
iskolaotthonos oktatást-nevelést lát el.” 
 
2. Az Alapító Okirat 9.4. pontja kiegészül az alábbi 9.4.18. ponttal, illetve bekezdéssel:  
 

„9.4.18. Tanulók kollégiumi étkeztetése 562914 
 
 A Nemeskócsag Tagiskola alaptevékenységként egész napos iskolaotthonos oktatást-
nevelést folytat.” 

II. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratát az I. pont szerinti módosítással az l. számú 
mellékletben foglalt tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s felhatalmazza a Társulási 
Tanács elnökét annak kiadására. 

III. 
A Társulási Tanács utasítja a Társulási Tanács elnökét, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény módosításokkal 
egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Közép-
Dunántúli Regionális Igazgatósága – 8000 Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje 
meg, s kérje a módosítások törzskönyvi átvezetését. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: döntést követő 8 nap 
 
 
12./ Javaslat a VKTKT 130/2008. (XII. 12.) sz. határozatának (a VKTKT 2009. évi   
belső ellenőrzési terve) módosítására vonatkozóan. 
 
 
Kutai Tibor : A tizenkettedik napirendi pont a belső ellenőrzési terv módosítása. 
 
Kelemen Szabolcs: Nekem csak annyi hozzáfűzni valóm lenne, hogy elfogadtunk tavaly egy 
belső ellenőrzési tervet normatívák ellenőrzéséről az intézményeknél, de mivel az 
intézményeink átalakultak, ezért javaslatot tett a belső ellenőr, hogy minden a társulás által 
fenntartott szervnél a pénzügyi szabályozottságot ellenőriztessük. A két intézménynél ez a 
vizsgálat már megtörtént, a Kistérségi Irodánál a jövő héten fog megtörténni, amennyiben 
elfogadjuk ezt a tervmódosítást. 
 
Kutai Tibor : Ezzel kapcsolatosan van e valakinek kérdése, észrevétele? Nincs.  
 
Aki a javaslatot elfogadja, az kérem kézfeltartással jelezni szíveskedjék. 
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
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VKTKT 130/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A VKTKT megtárgyalta a VKTKT 130/ 2008. (XII. 12.) 
sz. határozatának (a VKTKT 2009. évi belső ellenőrzési 
tervének) módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a VKTKT 130/ 2008. ( XII. 
12.) sz. határozatának 1 pontját törli és helyébe az alábbi 
szöveget illeszti be: 
 
„ A Társulási Tanács az alábbi téma vizsgálatát kéri a 
belső ellenőrként eljáró külső szakértő Vincent Auditor 
Kft.-től 2009. december 31-ig elvégezni: 
A Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi 
szabályozottságának vizsgálata. 

                                                         A Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és    
                                                         Alapfokú Művészetoktatási Intézmény pénzügyi     
                                                         szabályozottságának vizsgálata. 
                                                         Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és   
                                                         Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény   
                                                         pénzügyi szabályozottságának vizsgálata. 

 
A Társulási Tanács felkéri a Gárdonyi Kistérségi Iroda 
irodavezetőjét, hogy biztosítsa az ellenőrzéshez szükséges 
iratok, feltételek rendelkezésre állását.” 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 

                    Kelemen Szabolcs irodavezető 
Határid ő: 2009. december 31. 

 
 
 
13./ Tájékoztató a lejárt idejű határozatok végrehajtásáról. 
 
Kutai Tibor : Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, észrevétele?  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
 

A VKTKT megtárgyalta a lejárt idejű határozatok 
végrehajtására vonatkozó javaslatot, és az abban foglaltakat 
elfogadja. 

 
 
14./ Tájékoztató a két ülés között történtekről. 
 
Kutai Tibor: Ezzel a napirendi ponttal kapcsolatosan van-e valakinek kérdése, észrevétele?  
 
Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 0 nem, 0 tartózkodással elfogadtuk. 
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A VKTKT megtárgyalta a két ülés között történtekről szóló 
tájékoztatót, és az abban foglaltakat elfogadja.  

 
 
 
 
 
15./ Egyéb 
 

- Tájékoztató a 2010. évi Utazás kiállításra vonatkozóan. 
 
Kutai Tibor : Az utazás kiállítással kapcsolatban megkértem Nellit, hogy segítsen nekünk. 
A Bodrogai Laci megkeresett a régió részéről bennünket, hogy hogyan miképp legyen az 
utazás kiállítás. Igazából most szándéknyilatkozat szintjén kellene arról dönteni, hogy hogyan 
fogunk megjelenni az utazás kiállításon. Tavaly Gárdony külön standon jelent meg, mi pedig 
a régión belül kaptunk egy kis helyet. Beszélgettünk róla és voltak elégedetlenségek a 
polgármesterek részéről. Nekünk most már gondolnunk kell azon is, hogy a térségfejlesztő 
egyesülettel és más szervekkel közösen tudnánk esetleg megjelenni.  
A Bodrogai úrnak annyit mondtam, hogy addig, amíg a Tanács erről nem dönt a 
költségvetésük függvényében, addig én előzetesen a tavalyi hozzájárulást javasoltam.  
Utána kezdtünk el Nellivel beszélgetni arról, hogy miképpen és hogyan is lehetne ezt egy 
kicsit szélesíteni és a problémákat kiküszöbölni.  
Ezzel kapcsolatosan kérlek, akkor mond el, hogy mi lenne a terv. 
Tehát most nem az a szándék legfőképpen, hogy most azonnal mondjuk meg, hogy mi legyen, 
hanem határozzuk el, hogy melyik irányvonalban indulunk el. 
 
Molnár Nelli : Tulajdonképpen jött egy meghívó 2010. november 25-én 10:00 órára a Novotel 
Hotelban tartandó utazás kiállítással kapcsolatos egyeztetésre, de sajnos pont akkor lesz a 
Közkincs Kerekasztal fóruma is. Ezen az előbb említett egyeztetésen tud majd a KDRMI 
pontosabb adatokkal szolgálni az Utazás Kiállítással kapcsolatban. Előzetesen annyit súgtak 
meg, hogy 8 m2 alapterületen van lehetőségünk megjelenni. Árat ehhez nem tudtak mondani, 
de jövő hét szerdára készül el az installáció terve és akkor tudnak csak pontos összeget 
mondani nekünk. 
Stadler Klárival már beszéltünk az utazás kiállításról és ők jelezték is, hogy a térségfejlesztő 
egyesület mindenképpen meg kíván jelenni velünk. 
Egyenlőre az lenne a kérdés, hogy mennyi pénzből próbáljunk meg gazdálkodni. 
 
Wagner Péter: 8 m2? Az túró. Ha a plafonig pakoljuk, akkor sem ér sokat. Itt vannak az 
idegenforgalmi szervezetek is, tehát ez semmi. Érdemes elmenni ilyen pozíciókkal? 
 
Molnár Nelli:  Az elnök úrral beszéltük, hogy ha nincs több helyünk, esetleg érdemes lenne 
külön megjelennünk, de az sokkal többe kerülne nekünk, amely csak az idegenforgalmi 
szolgáltatókkal közösen jöhet szóba. 
A 8m2 nem sok, a tavalyi kis sarok a KDRMI területén is elég megalázó volt, ráadásul nem 
kevés pénzt fizettünk érte. 
 
Klausz Gábor: Az az igény, hogy önállóan megjelenjünk, az nálunk is megvan. 
Természetesen sokkal jobb lenne, ha önállóan, de valahol, legalább elhelyezkedésben 
mégiscsak jeleznénk az összetartozásunkat. Tavaly erre nem volt lehetőség, mert kapkodtunk. 
Mi egy ilyen 8m2 es standot, már bocsánat, de valószínűleg egyedül sem tartanánk 
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elfogadhatónak. Abban kellene gondolkodni, hogy nézzük meg, hogy ki az aki ebbe 
valamilyen módon be tudna szállni. Talán még időben vagyunk ehhez. Az biztos, hogy 
Gárdony - már csak azért is, mert tavaly nagy sikert aratott a háttér installáció, amit csináltunk 
- ezt nem fogja veszni hagyni, tehát mi mindenképpen ott lennénk. De szívesen lennénk a 
többiek közelében. Tehát jelezzük, hogy mi összetartozunk, egy család vagyunk, akkor is, ha 
bizonyos dolgokban külön jelenünk meg.  
 
Wagner Péter: Az az igazság, hogy az összetartozást úgy tudnánk reprezentálni, hogy egy 
standon lennénk. Ha Gárdony külön van, akkor ott már nincs összetartozás.  
 
Klausz Gábor: Én azt azért nem gondolom, hogy az összetartozás feltétlenül azt jelenti, hogy 
azonos fokúan, azonos módon, azonos körülmények között jelenjünk meg. 
 
Wagner Péter: A Velencei tó, meg Gárdony külön, akkor ez most hogy van? 
 
Kutai Tibor : Hát, hogyha egymás mellett lennénk fizikálisan is… 
 
Wagner Péter: Ja, hátha fizikálisan egymás mellett van, akkor lehet. 
 
Klausz Gábor: A Velencei Resort and Spa sem azt fogja jelezni, hogy ő valahol másutt van a 
világban, hanem azt fogja jelezni, hogy ő a Velencei tónál van. Tehát helyileg kellene 
valamilyen módon megoldani. 
 
Kutai Tibor : Egymás döntéseit tudomásul kell venni, amennyiben arra van lehetőség, hogy 
ezt a döntést úgy öltöztessük fel, hogy kifele az egységet tudja mutatni. 
A költségek miatt valami stratégiát kellene kitalálni arra, hogy hogyan tovább, mert úgy kell 
nekünk a tárgyalásokat lefolytatni. Nem szeretném, ha elindulnánk valamerre, de nem lenne 
mögöttünk a támogatásotok.  
 
Wagner Péter: Az lenne talán a legfontosabb, hogy valami nagyobb területen tudjunk 
megjelenni.  
 
Kutai Tibor : Milyen elképzelés körvonalazódott ki, amire lehetőség is van? 
 
Molnár Nelli:  Elég nehéz úgy tervezni, hogy nem tudjuk, hogy a kistérség részéről mennyi 
pénz van rá és ki az, aki egyáltalán részt vesz benne. Aki egyelőre biztos, az a térségfejlesztő 
egyesület, de szeretnénk megkeresni további partnereket, hiszen a települések által összeadott 
pénz az nem sok.  
 
Takács János: Én Pákozdon már megkerestem néhány szóba jöhető vállalkozót. 
Gyakorlatilag a Licsék jelezték, hogy partnerek lennének benne, de valószínűnek tartom, 
hogy a Capitol Lovarda is ugyan ezen az állásponton volna. A Törzsökék a falusi turizmussal 
egy önálló standot fognak bérelni, ahogy ez lenni szokott, amit szintén oda lehetne 
csoportosítani. Ezen kívül a Mészeg hegyi Katonai Emlékhelynek van a pályázatból egy olyan 
része, ami a marketing finanszírozására fordítható. Közel vagyunk, az átadás után, ezért 
célszerű lenne ezen a rendezvényen is megjelenni. Tehát valószínűleg lesznek a jövő évben 
olyan lehetőségek, hogy talán tudunk kicsit könnyíteni az önkormányzatok helyzetén. Ha ezt 
egy stábbal, mondjuk a  VEKI-vel és esetleg más vállalkozókkal ki lehetne bővíteni, akkor el 
tudom képzelni, hogy összejön annyi pénz, hogy egy kicsit nagyobb területen tudjunk 
megjelenni. De ezt mindenképpen le kell szervezni, kötelezettségvállalások azok pontosan 
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meglegyenek. Tudjuk, hogy ki mennyivel tud hozzájárulni, és akkor ebből kellene kiindulni. 
Aztán ugye a másik oldal, hogy akik jelentkeznek, azt is érdemes lenne átgondolni, hogy 
valami egységes keretek között menjünk fel.  
 
Kutai Tibor : Gondolom, a Mészeg hegyi Katonai Emlékhelynek vannak olyan 
kötelezettségei a pályázatban, amivel el kell majd számolnia? 
 
Takács János: Vannak, persze, de lehet ezt önállóan is és más marketing tevékenységgel 
összekötve is. 
 
Kutai Tibor: Szerintem ezek már olyan szakmai dolgok, hogy, ha az elképzelést 
körvonalazzuk, akkor ezt már össze lehet rakni úgy, ahogy gondolják.  
 
Takács János: Az a kérdés, hogy mások egyáltalán akarnak-e együtt megjelenni a többiekkel, 
vagy mindenki külön akar bemutatkozni. 
 
Wagner Péter: Itt tulajdonképpen ezeknek az idegenforgalmi produktumoknak kellene 
dominálni, nem az önkormányzatnak. Gyakorlatilag, még ha Gárdony külön is van, de ha 
területileg egymás mellett tudunk lenni, akkor az nem domborodik ki annyira, hogy Gárdony 
külön van, hanem ezek az idegenforgalmi szolgáltatók vannak a Velencei tónál, mellékesen a 
mi önkormányzataink zászlói is ott vannak.  
 
Kutai Tibor: Ez világos. Nem akarom senkibe sem belefojtani a szót, de a Hullay úr már vár. 
Tehát körvonalazódott az, hogy ezeknek az elveknek az alapján kérjük akkor a Nellit és 
felhatalmazást adunk az irodának, hogy elinduljon egy olyan vonalon, amit most 
meghatároztunk. Gárdony döntését figyelembe véve megtalálni azokat a lehetőségeket, 
melyekkel be tudjuk közösen mutatni a tavat. A polgármesterek és az önkormányzatok 
vállalják azt a részt, hogy a saját településén ezeket a turisztikai vállalkozókat összegyűjtik, és 
a Nellit pedig megkérjük, hogy a fent körvonalazódó elképzelést tárgyalás szintjén el kellene 
indítani, hogy végül is ilyen elképzelés van a tó körül.  
 
Dr. Pálmainé Folmeg Zsuzsanna: Én csak azt akartam mondani, hogy a tó körül megalakult 
a két TDM és mindkettőnek van elég magas marketing költsége, amiben vállalták, hogy az 
utazás kiállításon is megjelennek. Még ezt is be lehetne elég szervesen építeni az 
elképzelésekbe. 
 
Dr. Farsang Zoltán: Bocsi, de nekem lenne egy olyan üzleties kérdésem, hogy 
Kápolnásnyéken főleg inkább ipari szolgáltatók vannak és nem túl erős a turisztika, viszont a 
Vörösmarty Múzeum tudjátok, hogy megyei fenntartású. Tehát kérem a segítségeteket, hogy 
ilyen szinten egy kicsit a megyét inspiráljuk, hogy jelenjen meg most is az utazás kiállításon.  
 
Takács János: Pákozdon az 1848-as múzeum is megyei fenntartású. Azt is lehetne egy kicsit 
propagálni. 
 
Wagner Péter: Meg a Kistérségi Szüreti Mulatságot lehetne egy kicsit domborítani, mint 
kistérségi rendezvényt. 
 
Takács János: Aztán azt is meg kellene nézni, hogy a Leaderben akik turizmusra nyertek 
támogatást, hogy azok közül lenne-e valaki, akit érdekelne a megjelenés. 
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Kutai Tibor:  Jó, akkor szerintem ezt összefoglaltuk, lehet látni az irányvonalat, és akkor ezek 
szerint menjünk tovább. 
 
 
 
Kutai Tibor: Más kérdése, észrevétele van e- valakinek? 
 
Ha nincs, akkor megköszönöm mindenkinek a részvételt. 
 
Az ülést bezárom. 
 
Az elnök az ülést 10:54 - kor bezárta.  
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 

   Kutai Tibor                                                              Kelemen Szabolcs  
       elnök               irodavezető 

 
 
 
A jegyzőkönyvet készítette: 
 
           
      
 Garan Krisztina 
pénzügyi ügyintéző 
 
 
A jegyzőkönyvet hitelesítette: 

 
               

                                                                                         Dr. Farsang Zoltán 
                                                                               Kápolnásnyék Község Polgármestere 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 119/2009 (XI. 20.) sz. határozata 

 
A VKTKT megtárgyalta a 2009. évi szúnyoggyérítés pénzügyi 
elszámolására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 

 

A Tanács döntött arról, hogy a 2009. évi szúnyoggyérítés 
pénzügyi elszámolását elfogadja és a bruttó 3 263 400 Ft önrész 
települések közötti költségfelosztásával egyetért. 

 
A Tanács felkéri a településeket, hogy a területi arányok alapján 
meghatározott saját erő részt szíveskedjenek átutalni a VKTKT 
költségvetési elszámolási számlájára, amelyről a VKTKT 
számlát bocsát ki az önkormányzatok számára: 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Felelős: Kutai Tibor elnök 
    Tóth István polgármester 
    Takács János polgármester 
    Oláhné Surányi Ágnes polgármester 
    Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 

Határid ő: 2009. november 30. 
 
 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 

Település Saját terület Terület megoszlása 
a települések 

között 

Teherviselés a 
települések között 
terület arányában 

 Ha % Ft 
Gárdony  1079 49 1 869 175 
Velence 639 29 1 106 245 
Pákozd 404 18 686 645 
Zichyújfalu   83 4 152 585 
összesen      2 205 100 3 814 650 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 120/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A VKTKT megtárgyalta a III. Kistérségi Szüreti Mulatság 
költségeinek elszámolására vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy elfogadja a III. Kistérségi Szüreti 
Mulatság költségeinek elszámolását, és felkéri a Tanács tagjait, 
hogy a bruttó 60.000 Ft összegű hozzájárulást fizessék be a 
VKTKT költségvetési elszámolási számlájára, amelyről a 
VKTKT számlát bocsát ki a települések részére.  
 
A Tanács felkéri a képviselő-testületeket, hogy a 2010. évi 
rendezvény megvalósítása érdekében vállaljanak kötelezettséget 
bruttó 60.000 Ft összegben a 2010. évi költségek fedezetére. 
A Tanács a jövő évi rendezvény helyszínéül Gárdony Várost 
jelölte meg. 
 
Felelős:  Tóth István polgármester 
               Dr. Farsang Zoltán polgármester 
               Wagner Péter polgármester 

Takács János polgármester 
Kutai Tibor polgármester 
Molnár Gábor polgármester 
Oláhné Surányi Ágnes polgármester 
Kurcz Mária polgármester 

               Füzesiné Kolonics Ilona polgármester 

Határid ő: 2009. évi hozzájárulás befizetésére: 
         2009. november 30. 
        2010. évi kötelezettségvállalásra:  
                  2009. december 31. 

 
Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 

                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 121/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

A VKTKT megtárgyalta a 2009. évi információs füzet pénzügyi elszámolására vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy elfogadja a 2009. évi információs füzet pénzügyi elszámolására 
vonatkozó javaslatot: 

 
Település Rendelt mennyiség Fizetendő (bruttó) 

Pákozd 500 db 51 900 
Pázmánd 500 db  51 900 
Sukoró 200 db 20 760 
Velence 8 000 db 830 400 
Vereb 500 db  51 900  
GKI 300 db 31 140 
Összesen 10 000 db 1 038 000 Ft 

 
A Tanács felkéri Sukoró Község Önkormányzatát, hogy a kötelezettségvállalásuknak 
megfelelően szíveskedjenek átutalni a VKTKT költségvetési elszámolási számlájára a 200 db 
információs füzet költségét, bruttó 20 760 Ft összeget. 
 
Felelős: Takács János polgármester 
              Kutai Tibor polgármester 
              Molnár Gábor polgármester 
              Oláhné Surányi Ágnes polgármester 
              Kurcz Mária polgármester 
              Kelemen Szabolcs irodavezető 
Határid ő: 2009. november 30. 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

     VKTKT 122/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

 A VKTKT megtárgyalta a „Velencei-tó körüli egységes 
kerékpárút-hálózat befejező szakaszának kiépítése – I. ütem” 
(KDOP-2.1.1/C-2008-0016) projekt kivitelezése” tárgyú 
közbeszerzési kiírásra beérkezett ajánlatok eredményhirdetése 
vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 
A Tanács döntött arról, hogy a meghatározott értékelési 
szempontok alapján, a Bíráló Bizottság javaslatának 
megfelelően első helyen a Merkbau Kft.-t ( 6400, 
Kiskunhalas, Jókai u. 81-83. ) hirdeti ki nyertes 
ajánlattevőnek. 
Az ajánlatban szereplő nettó vállalkozói díj: 375.438.739 Ft.  
A második helyen a Magyar Aszfalt Kft-t (1135, Budapest, 
Szegedi út 31-35. ) hirdeti ki nyertes ajánlattevőnek. Az 
ajánlatban szereplő nettó vállalkozási díj: 377.819.873 Ft. 

 
A Tanács felkéri a Bíráló Bizottságot, hogy a közbeszerzési 
felhívásban meghatározott időpontban hirdesse ki az 
eredményt, valamint felkéri az irodavezetőt a szerződés 
előkészítésére és felhatalmazza az elnököt annak aláírására. 

 
Felelős: Kutai Tibor elnök 

   Kelemen Szabolcs irodavezető 
Bíráló Bizottság tagjai 

Határid ő: Eredményhirdetésre: 2009. november 20.  
  Szerződéskötésre: 2009. november 30. 

 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 
VKTKT 123/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Minőségirányítási Programjának módosítására 
vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
Minőségirányítási Programját a mellékelt javaslat szerint 
fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató  
               Kutai Tibor elnök                       
Határid ő: Azonnal 

 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 
VKTKT 124/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános Iskola, 
Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
Minőségirányítási Programjának módosítására vonatkozó 
javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály Általános 
Iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Minőségirányítási 
Programját a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Bencze Péter főigazgató  
              Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
VKTKT 126/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Chernel István Általános Iskola, 
Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát a 
mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Csordásné Bölcsics Márta  főigazgató 
               Kutai Tibor elnök  
Határid ő: Azonnal 

 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 Velencei- tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 

 
 

VKTKT 127/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

A Tanács megtárgyalta a Vörösmarty Mihály Általános 
iskola, Gimnázium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola, Gimnázium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési Szabályzatát a 
mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a nevelési-oktatási intézmény 
igazgatóját, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Bencze Péter főigazgató  
              Kutai Tibor elnök 
Határid ő: Azonnal 

 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 
 

VKTKT 128/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A Tanács megtárgyalta a Velencei-tó Környéki Egységes 
Pedagógiai Szakszolgálat Szervezeti és Működési 
Szabályzatának módosítására vonatkozó javaslatot és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a Velencei-tó Környéki 
Egységes Pedagógiai Szakszolgálat módosításokkal 
egységes szerkezetbe foglalt Szervezeti és Működési 
Szabályzatát a mellékelt javaslat szerint fogadja el. 
 
A Tanács felkéri a közoktatási intézmény igazgatóját, 
hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős: Szatmáriné Mályi Nóra igazgató  
               Kutai Tibor elnök                              
Határid ő: Azonnal 

 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
 

VKTKT 129/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 

 
A Velencei-tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa megtárgyalta a 
Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási 
Intézmény Alapító Okiratának módosítására vonatkozó előterjesztést, melyben foglaltakkal 
egyetértve az alábbi döntéseket hozza: 

I. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 40/2007.(VI.20.) számú határozatával elfogadott, 83/2007. (X. 
02.) sz., 119/2007.(XII. 04.) sz., 2/2008. (I. 03.) sz.., a 20/2008. (I. 29.), a 131/2008. (XII.12.) 
sz, a 34/2009.(III.30.)  számú és a  96/2009.( IX. 07.) sz. határozatával módosított Alapító 
Okiratát az alábbiak szerint módosítja, mely a 8. számú módosítás: 
 
1. Az Alapító Okirat 9.1. pontja kiegészül az alábbi 9.1.12. ponttal, illetve bekezdéssel:  
 

„9.1.12. Kollégiumi intézményi közétkeztetés 55233-4 
 
 2008. szeptember 1-től a Nemeskócsag Tagiskola alaptevékenységként egész napos 
iskolaotthonos oktatást-nevelést lát el.” 
 
2. Az Alapító Okirat 9.4. pontja kiegészül az alábbi 9.4.18. ponttal, illetve bekezdéssel:  
 

„9.4.18. Tanulók kollégiumi étkeztetése 562914 
 
 A Nemeskócsag Tagiskola alaptevékenységként egész napos iskolaotthonos oktatást-
nevelést folytat.” 

II. 
A Társulási Tanács a Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény Alapító Okiratát az I. pont szerinti módosítással az l. számú 
mellékletben foglalt tartalommal egységes szerkezetbe foglalja, s felhatalmazza a Társulási 
Tanács elnökét annak kiadására. 

III. 
A Társulási Tanács utasítja a Társulási Tanács elnökét, hogy a Chernel István Általános 
Iskola, Gimnázium és Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény módosításokkal 
egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát 8 napon belül a Magyar Államkincstár Közép-
Dunántúli Regionális Igazgatósága – 8000 Székesfehérvár, Petőfi u. 5. sz. - részére küldje 
meg, s kérje a módosítások törzskönyvi átvezetését. 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 
Határid ő: döntést követő 8 nap 
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Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 

                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
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KIVONAT 
 

A Velencei - tó Környéki Többcélú Kistérségi Társulás 
 2009. 11. 20 - án megtartott üléséről készült jegyzőkönyvéből 

 
VKTKT 130/2009 (XI. 20.) sz. határozata 
 
A VKTKT megtárgyalta a VKTKT 130/ 2008. (XII. 12.) 
sz. határozatának (a VKTKT 2009. évi belső ellenőrzési 
tervének) módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
A Tanács döntött arról, hogy a VKTKT 130/ 2008. ( XII. 
12.) sz. határozatának 1 pontját törli és helyébe az alábbi 
szöveget illeszti be: 
 
„ A Társulási Tanács az alábbi téma vizsgálatát kéri a 
belső ellenőrként eljáró külső szakértő Vincent Auditor 
Kft.-től 2009. december 31-ig elvégezni: 
A Gárdonyi Kistérségi Iroda pénzügyi 
szabályozottságának vizsgálata. 

                                                         A Chernel István Általános Iskola, Gimnázium és    
                                                         Alapfokú Művészetoktatási Intézmény pénzügyi     
                                                         szabályozottságának vizsgálata. 
                                                         Vörösmarty Mihály Általános Iskola, Gimnázium és   
                                                         Kollégium és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény   
                                                         pénzügyi szabályozottságának vizsgálata. 

 
A Társulási Tanács felkéri a Gárdonyi Kistérségi Iroda 
irodavezetőjét, hogy biztosítsa az ellenőrzéshez szükséges 
iratok, feltételek rendelkezésre állását.” 
 
Felelős: Kutai Tibor elnök 

                    Kelemen Szabolcs irodavezető 
Határid ő: 2009. december 31. 

 
 

Kelemen Szabolcs sk.            Kutai Tibor sk. 
                   irodavezető                  elnök  
 
A kiadmány hiteléül: 
 
 
Velence, ……………… 
 


